
Maria Koninginkerk!!! 
 
De coördinatoren van onze geloofscentra hebben onlangs in de kerken en op de website een 
mededeling aan de parochianen van onze Lebuinusparochie gedaan. Zij hebben 
geconstateerd dat de beroepsprocedure die een enkele parochiaan namens de werkgroep 
behoud de Maria Koninginkerk heeft opgestart desastreuze gevolgen kan hebben voor onze 
parochie. De opbrengsten uit de verkoop van de gesloten kerken is nodig om onze parochie 
in stand te houden. De Aartsbisschop heeft dat ook duidelijk aangegeven in het 
beargumenteerde antwoord op het ingediende bezwaar. De aartsbisschop geeft ook 
duidelijk aan dat de ondersteuning door ongeveer 200 mensen niet op gaat. De 
ondersteuning was namelijk niet gericht tegen zijn decreet om de Maria Koninginkerk aan de 
goddelijke eredienst te onttrekken. De handtekeningen van ruim een jaar geleden hadden 
daartoe dus niet mogen worden gebruikt. 
Dat de indiener van het bezwaar bij de Aartsbisschop zijn ongelijk heeft gekregen, heeft de 
indiener niet weerhouden om beroep in "Rome" aan te tekenen tegen de afwijzing door 
onze Aartsbisschop.  
 
Zoals bekend hebben de drie Gereformeerde kerken in Deventer e.o. belangstelling voor 
koop van de kerk. De kerk is voor onze parochie weliswaar gesloten en zal dus ook niet meer 
als RK kerk open gaan maar een pleister op de wonde is toch zeker wel het feit dat door 
verkoop van de kerk aan de Gereformeerde broeders en zusters de Maria Koninginkerk 
behouden kan blijven als kerkgebouw.  
 
De coördinatoren hebben een beroep gedaan op intrekking van het beroep op Rome. Dit 
niet omdat zij menen dat het beroep zal worden toegewezen maar wel omdat tijdverlies niet 
ten goede komt aan de voortgang van verkoop van de kerk en dan ook financiële gevolgen 
kan hebben. De coördinatoren hebben veel positieve reacties van parochianen ontvangen.  
Het parochiebestuur voelt zich gesteund door het feit dat de coördinatoren als belangrijke 
en verantwoordelijke mensen binnen onze parochie zich op deze wijze inzetten voor onze 
parochie en het beleid van het parochiebestuur en het pastorale team onderschrijven. Dat 
sterkt ons om op de ingeslagen weg voort te gaan. We bouwen op deze wijze aan een vitale 
geloofsgemeenschap binnen Zuidwest Salland waarbinnen een ieder die wil, zijn geloof kan 
beleven en verdiepen. 
 
Het parochiebestuur zal samen met het pastorale team er hard aan werken om de parochie 
pastoraal maar ook financieel gezien een gezonde basis te geven. In een ander artikel geeft 
de penningmeester aan hoe de parochie er voor staat en welke kansen er zijn om de 
parochie ook financieel op de goede weg te krijgen. Daarbij doet het parochiebestuur een 
indringend beroep op al onze meelevende parochianen om mee te werken om onze 
parochiegemeenschap een goede toekomst te bezorgen. 
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